
Dz-07.0021.1.22.2021  

Protokół nr 98/2021 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 17 sierpnia 2021 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 16.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 29.07.2021 r. 

2. Opiniowanie projektu uchwały zgłoszonego do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

24 sierpnia 2021 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 22 czerwca 2021 r., które będą 

mogły zostać wprowadzone do porządku obrad na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwał na podstawie upoważnienia udzielonego przez Radę Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 97. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 29 lipca 2021 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały, zgłoszonym do porządku obrad sesji zaplanowanej 

na 24 sierpnia 2021 roku, po czym przystąpił do jego opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do wniosku o dopuszczenie wjazdu pojazdów 

TAXI na Wzgórze św. Bronisławy”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 

331) zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Magdalena Mardyła, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Jakubowski i Marek Sikora. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię do 

projektu. Została ona uchwalona stosunkiem głosów: 2 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie siedmiu projektów uchwał 

na sesję Rady Dzielnicy zaplanowaną na 24 sierpnia br., które będą mogły zostać 

wprowadzone do porządku obrad na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy, po czym 

przystąpił do ich referowania. 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2024 (projekt dotyczy zadania pn. „ul. 

Korzeniaka (odcinek od Zespołu Placówek Oświatowych SCHERZO do wielofunkcyjnego 

boiska w Olszanicy) – budowa chodnika po stronie zachodniej”). 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2022-2024 został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 332). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (projekt dotyczy zadania pn. „ul. 

Mlaskotów – przebudowa oświetlenia wzdłuż budynku oznaczonego adresem Fałata 14”). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2022-2023 został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 333). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 (projekt dotyczy zadania 

pn. „Redakcja i druk gazetki lokalnej Dzielnicy VII Zwierzyniec”). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2022-2023 został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 334). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych 

w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w 2021 r. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w 2021 r. został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 335). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta 

Krakowa na 2022 r. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Magdalena Mardyła, Krzysztof Jakubowski, Marek 

Sikora, Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2022 r. został 

uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 336). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk 

nr 337). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy przyłącza 

oświetlenia ulicznego przy ul. Kopalina w Krakowie. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy przyłącza oświetlenia ulicznego przy 

ul. Kopalina w Krakowie został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 338). 



Witold Górny zaproponował przygotowanie projektu uchwały w sprawie wniosku o montaż 

słupków uniemożliwiających parkowanie na zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Marek Sikora. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o montaż słupków uniemożliwiających parkowanie na 

zieleńcach wzdłuż al. Waszyngtona został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 

339). 

Ad 4. 

Przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie delegowania członkini Rady do 

wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członkini Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 

pkt 5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 5 głosami za (Uchwała nr 97/2021). 

Ad 5. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 odpowiedź Wydziału Skarbu Miasta UMK na pismo w sprawie drogi położonej na 

działkach nr 296, 247/3, 249/3, 244/5 obr. K-42 – zapoznano się; powyższa odpowiedź 

zostanie przekazana zainteresowanemu mieszkańcowi, 

 odpowiedź Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK na Uchwałę nr 

91/2021 Zarządu Dzielnicy VII z dnia 17.06.2021 r. w sprawie wniosku o montaż 

monitoringu miejskiego w rejonie budynku przy ul. Kościuszki 73 w Krakowie - 

zapoznano się; pismo zostało również przekazane do Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych, 

 pismo Spółki Finezja w sprawie prośby o wyrażenie zgody  na dopuszczenie do 

parkowania aut osobowych na terenie oznaczonym w miejscowym planie pod usługi 

parkingowe, a przekazanym spółce w ramach umowy PPP – przyjęto do wiadomości. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował również zebranych, że do Rady wpłynęły 

informacje ze stanu realizacji zadań Dzielnicy w I półroczu 2021 r. od następujących 

realizatorów: Zarząd Dróg Miasta Krakowa, Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 18, 

Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej, Centrum Młodzieży im. dr H. Jordana, 

Zarząd Infrastruktury Sportowej, Muzeum Armii Krajowej, Wydział Bezpieczeństwa 

i Zarządzania Kryzysowego UMK, Muzeum Krakowa, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, 

Biuro ds. Dzielnic Miasta Krakowa, Zarząd Zieleni Miejskiej, Miejskie Centrum Obsługi 

Oświaty, Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK, Biblioteka Kraków, Centrum Kultury 

„Dworek Białoprądnicki”. 

Ad 6. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący o godzinie 17.35 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                       

                                                             Szczęsny Filipiak 


